

(*Sir JAMES CRAIG, Governor, 1808, and Sir GEO. PREVOST, Governor, 1813.*)

ORDERED, That a Committee of three Members be appointed, to make resolutions respecting the costume of the Members of this House, when the King's Representative shall be present in this House, and that the Committee be Messrs. *Baby, De Lanaudière and Caldwell*, to meet and adjourn as they please.—J. C. p. 117, 118.

Friday,
1st April,
1808.

The Honorable Mr. *Baby* reported, from the Committee charged to draw up resolutions respecting the costume to be observed by the Members of this House, the following resolution :

RESOLVED, That when the King's Representative is present in this House, all the Members thereof are required to attend in full dress, with a black suit of clothes, with a bag and a sword, except the Lord Bishop of Quebec, and the Judges, who will attend in their usual costume.

The question of concurrence being put on this resolve,

It was resolved in the affirmative.—J. C. p. 119.

Tuesday,
12th January,
1813.

The House was informed that a summons had been sent to *William Smith*, Clerk of the Legislative Council, which being read, was in these words :

HOUSE OF ASSEMBLY,

Friday 8th January, 1813.

ORDERED, That *William Smith*, Esquire, do on Tuesday, the twelfth day of January, instant, at half-past three of the clock, in the afternoon, attend the Committee of the whole House, appointed to enquire into the causes of, and the injurious consequences resulting from the delay which occurred in the publication and transmission of the Laws passed in the Session of the Provincial Parliament, begun on the twenty-first day of February last.

Attest,

(Signed) Wm. LINDSAY.

Clerk Assembly.

And the House was then moved, on the behalf of the said *William Smith*, that he have leave to attend the Assembly, pursuant to the said summons, but it appearing that the leave of this House, for the attendance of the said *William Smith*, had not been asked of this House by the Assembly,

It was resolved in the negative.

The House was then informed that similar summonses had been sent to *Charles De Léry*, Esquire, Deputy Clerk of the Legislative Council, and to *James Voyer*, Esquire, Clerk Assistant of the Legislative Council, which were produced and read.

The House was then moved, on the behalf of *Charles De Léry*, Deputy Clerk of the Legislative Council, that he have leave to attend the Assembly, pursuant to the said summons, but it appearing that the leave of this House, for the attendance of the said *Charles De Léry*, had not been asked of this House, by the Assembly,

It was resolved in the negative.

ORDONNE', Que trois Membres soient commis, pour passer des résolutions, relativement au costume des Membres de cette Chambre, lorsque le Représentant du Roi sera présent dans cette Chambre, et que le Comité soit composé de Messieurs *Baby, De Lanaudière et Caldwell*, qui s'assembleront et ajourneront quand il leur plaira.—J. C. p. 93.

L'Honorable Mr. *Baby* a fait Rapport, de la part du Comité chargé de préparer des résolutions, sur le costume des Membres de cette Chambre, de la Résolution suivante :

RESOLU, Que lorsque le Représentant du Roi sera présent dans cette Chambre, tous les Membres d'icelle y assisteront en habit de cérémonie noir, avec une bourse et une épée, à l'exception du Lord Evêque, et des Juges qui y assisteront dans leur costume ordinaire.

La question de concurrence étant mise sur la dite Résolution,

Il a été résolu dans l'Affirmative.

La Chambre a été informée, qu'une sommation avoit été envoyée à *William Smith*, Ecuyer, Greffier du Conseil Législatif, laquelle étant lue, étoit en ces mots :

CHAMBRE D'ASSEMBLEE,

Vendredi, 8e. Janvier, 1813.

ORDONNE', Que *William Smith*, Ecuyer, paroisse Mardi, le douzième Jour du présent Mois de Janvier, à trois heures et demi de l'après midi, devant le Comité de toute la Chambre, chargé de s'enquérir des causes et des conséquences injurieuses qui ont résulté du délai qui a eu lieu dans la publication et distribution des Loix passées dans la Session du Parlement Provincial, commencée le vingt et un de Février dernier.

Attesté,

(Signé,) Wm. LINDSAY,

G. Assemblée,

Motion a été faite pour le dit *William Smith*, Ecuyer, de lui donner permission de comparoitre devant l'Assemblée, conformément à la dite Sommation, mais comme il paroît que l'Assemblée n'a point demandé permission au Conseil, pour que le dit *William Smith* y comparut,

Il a été résolu dans la négative.

La Chambre a été aussi informée, que des sommations semblables avoient été envoyées à *Charles De Léry*, Ecuyer. Député Greffier du Conseil Législatif, et à *Jacques Voyer*, Ecuyer, Assistant Greffier du Conseil Législatif, lesquelles ont été produites et lues.

Motion a été alors faite pour le dit *Charles De Léry*, Ecuyer, de lui donner permission de comparoitre devant l'Assemblée, conformément à la dite Sommation, mais comme il paroît que l'Assemblée n'a point demandé au Conseil de permettre que le dit *Charles De Léry* y comparut,

Il a été résolu dans la Négative.

Vendredi,
1er. Avril,
1808.

Mardi, 12e.
Janvier,
1813.